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SPORT 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 4 november 2014 

In de procedurevergadering van 1 oktober jongstleden heeft Kamerlid 
Dijkstra (D66) de Staatssecretaris verzocht om een schriftelijke reactie op 
het persbericht van de Kinder- en jeugdtherapeuten, waarin wordt 
geschreven dat Zorgverzekeraar Coöperatie VGZ kinderen in de steek laat, 
omdat zij heeft besloten de psychosociale behandeling voor jeugdigen 
vanaf 2015 uit het aanvullende pakket te halen. In het persbericht wordt 
geconcludeerd dat Coöperatie VGZ daarmee rechtsongelijkheid creëert, 
omdat dezelfde zorg voor volwassenen wel via het aanvullende pakket 
beschikbaar blijft. Daarnaast wordt geconcludeerd dat deze beslissing 
keuzevrijheid van verzekerden aan banden legt, doordat laagdrempelige, 
kortdurende, effectieve en kostenbesparende zorg alleen nog toegankelijk 
is voor een kleine groep die het zich financieel kan veroorloven. 
Aangezien aanvullende verzekeringen een raakvlak hebben met de 
basisverzekering die tot mijn portefeuille behoort, geef ik hierbij – mede 
namens de Staatssecretaris – mijn reactie op dit bericht. 

Vanaf 2015 zijn gemeenten verantwoordelijk voor de hulp en zorg aan 
jongeren met psychische problemen. Het vertrekpunt van de transitie is 
dat de middelen voor de zorg worden overgeheveld zoals die tot op heden 
uit de publieke middelen betaald werden. Dit betreft alleen de zorg die nu 
is aangemerkt als «verzekerde zorg» en daarmee in het pakket van de 
Zorgverzekeringswet opgenomen is. De middelen voor zorg die door 
verzekeraars in het aanvullende pakket wordt aangeboden, worden niet 
overgeheveld. De redenering van VGZ zoals deze door de auteurs van het 
persbericht wordt weergegeven, namelijk dat ook de zorg uit het 
aanvullende pakket per 1 januari 2015 overgeheveld wordt naar 
gemeenten, klopt dan ook niet. 

Betreffende de samenstelling van het aanvullende pakket wil ik erop 
wijzen dat aanvullende verzekeringen volledig particuliere verzekeringen 
zijn, die onder de EU-richtlijnen voor het schadeverzekeringsbedrijf vallen. 
Deze richtlijnen staan niet toe dat de overheid voorwaarden stelt aan de 
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omvang van de dekking, hoogte van de premie en eventueel medisch 
acceptatiebeleid. Verzekeraars zijn dus vrij om bepaalde zorg uit het 
aanvullende pakket te halen en hiermee wordt geen rechtsongelijkheid 
gecreëerd, aangezien er bij zorg uit het aanvullende pakket geen sprake is 
van «recht op zorg». 

Het is vanaf 2015 aan gemeenten om passende hulp en zorg te bieden aan 
jeugdigen die jeugdhulp nodig hebben, bijvoorbeeld vanwege psychische 
problemen of stoornissen. Het is aan gemeenten om te bepalen of zij 
daarvoor ook zorgvormen inkopen die tot nu geen deel uitmaakten van 
het basispakket maar bijvoorbeeld van het aanvullende pakket. De 
gemeente is daarin vrij, mits zij passende hulp en zorg biedt. Het is van 
belang dat cliënten duidelijk geïnformeerd worden over mogelijke 
consequenties hiervan, dit gebeurt onder andere via 
www.hoeverandertmijnzorg.nl. 

De Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
E.I. Schippers
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